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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Marita Innergård hälsade välkommen till dagens sammanträde 

och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordningen 

 I förväg utsänd dagordning godkändes med vissa tillägg. 

 

§ 3 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Hans Hammarlund valdes att justera dagens protokoll  

torsdagen den 22 januari 2009. 

 

§ 4  Kvarvarande frågor 

Bättre och utökad dialog med IoF – socialpsykiatriska enheten 

 

§ 5  Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 27 januari 

Ärende 9 – Bidragsansökan från Medborgarhuset Trappan – Vällingby kul-

tur- och medborgarhusförening. 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag till beslut.  

 

Ärende 12 – Brist på brådska – en övesyn av aktivitetsersättningen,  

SOU 2008:102. Remiss från kommunstyrelsen. 

Rådet ställer sig ej bakom förslaget i remissen och anser att det finns alltför 

många brister i innehållet. 

 

 Ärende 13 – Stockholms översiktplan – samrådsunderlag oktober 2008 

 Rådet informerades om ärendet och tillgänglighetsaspekten diskuterades.  

  

 Övriga ärenden har rådet tagit del av men har inga synpunkter på. 

 

§ 6  Övrig information från förvaltningen 

 Individuell plan (IP)enligt LSS 

Förvaltningen har 450 aktuella personer som omfattas av LSS. Alla får in-

formation (muntlig och skriftlig) om möjligheten att upprätta en individuell 

plan enligt LSS. Av dessa har 70% ej svarat, 15 % ej erbjudits än, 10% ej in-

tresserade och 5 % tackat ja (ca 25 personer, oftast i målgrupp 16-20 år).  

Ovanstående siffror är statistik från september. Fördelningen är snarlik över 

hela staden. Diskuterades orsaken till att så få önskar IP. 

Rådet tackade för informationen och framhöll betydelsen av IP, särskilt för 

unga. 

 

 Uppföljningsmetoder – Arbetsgrupp 

Förvaltningen kommer att bilda en arbetsgrupp som ska ta fram en bra metod 

för att göra uppföljningar bland brukare och anhöriga på de enheter som är 

upphandlade. 

Beslöts att Hans Hammarlund ingår i gruppen som representant från rådet. 

Arbetsgruppens resultat presenteras i rådet för fortsatt bearbetning. 
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§ 7  Övriga frågor 

  På förekommen anledning tog rådet upp frågan om förvaltningens tillväga-

gångssätt vid inhämtande av uppgifter när brukare ska ansöka om förnyat 

kommunalt bostadsbidrag för handikappade.  

Lena Fax återkommer i frågan. 

 

§ 8  Anmälan inkomna handlingar 

 Kommunstyrelsens handikappråd – protokoll 13/2008. 

 Tellus fritidscentrum – program våren 2009 

 Tillgänglighet till vallokaler och röstmottagningsställen 2009. 

Anmälan lades till handlingarna.  

 

§ 9  Sammanträdet avslutas 

 Ordförande Marita Innergård tackade för dagens möte och förklarade sam-

manträdet avslutat . Nästa sammanträde äger rum måndagen den 2 februari 

2009, klockan 14.00 – ca 16.30 i rum Markelius. Rådet har förmöte  

13.30-14.00.  


